
 

Zápis z jednání školské rady při Základní škole Kamenice č. 6/2019 

 

Datum jednání: 24.6. 2019 

Přítomny : Miroslava Adamcová,  Ing. Miroslava Bažata, Ing. Markéta Čejnová, PharmDr. 
Štěpán Růžička, Ing. Lucie Ševčíková 

Omluvena : Mgr. Stanislava Bartova  

Viz prezenční listina 

Program:  
 

1. Zahájení jednání 
2. Odsouhlasení programu, doplnění 
3. Kontrola usnesení  
4. Změna ve volebním řádu ŠR  
5. Úklid a pronájem školní tělocvičny – výsledek připomínky ŠR 
6. Výuka hudební výchovy  - výsledek připomínky ŠR 
7. Diskuze 
8. Závěr 

 
 

Ad 1) 

Předsedkyně školské rady (dále jen ŠR) přivítala přítomné členy ŠR, konstatovala, že je ŠR  
usnášeníschopná a v 18:30  hodin zahájila její 6. jednání. 

Ad 2) 

Program byl rozeslán elektronickou poštou v předstihu. K programu již nebylo vzneseno 
žádné doplnění. 

Ad 3) 

Nebyla shledána žádná nesplněná usnesení. 

Ad 4) 

V souladu s rozhodnutím ŠR požádala paní Adamcová zřizovatele o změnu ve volebním   
řádu ŠR v Čl.2, bod 1. Oficiální vyjádření ze strany obce ještě nebylo doručeno. PharmDr. 
Růžička se zúčastnil zasedání rady obce a sdělil, že rada návrh ŠR schválila.  

 

 



Ad 5) 

Většina z uvedených nedostatků ve  vybavení sociálních zařízení tělocvičny byla odstraněna, 
zbývající budou odstraněny během stavebních prací v letních měsících.  Úklid tělocvičny 
považuje ŠR v současné době za zcela dostačující.  

Ad 6) 

ŠR vzala na vědomí informaci vedení, že jeden z pedagogů hudební výchovy se bude věnovat 
pouze mimoškolní výuce. Po přijetí nového pedagoga  ŠR opět požádá vedení školy o 
předmětovou komisi hudební výchovy. Předsedkyně ŠR zajistí předání žádosti vedení školy.  

Ad 7) 

V diskuzi se členové ŠR věnovali různým tématům, souvisejícím s chodem školy, která bude 
možné rozvést podrobněji na dalších jednáních.   

 Ad 8) 

Na závěr jednání poděkovala předsedkyně všem za účast a jednání ve 20 hodin ukončila. 

 

Zapsala: Miroslava Adamcová dne 25.6.2019 

 

 

 


